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ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Teamsmøte 
 
 
Jaokim Ekseth(politisk rep.) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
David Basteskår(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
Espen Rønning (FAU) 
 
 
Ikke tilstede:  
 
Marta Skorem(Skolenes landsforbund) 
Ingvild Bøkestad(Delta) 
Paul Vogel (Elevrådet)  
Fredrik Lundal(Elevrådet)  
 
 
 
Møtested 
 

Teams-møte 
 

Møtedato/tid 
 

13. juni kl. 18.00 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent. 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 2. desember 2021 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
 
 

Saksliste 
Skolesaker: 
 
Sak 01/22 Oppsummering av skoleåret 
 
Skoleåret startet med covid-19, og vi hadde noen runder med gult nivå. Det er nå stabilt, og vi har 
hatt normal drift fra mars. Eksamen er avlyst, men vi satte standpunktkarakterene senere enn vanlig. 
Det har vært et forholdsvis rolig år. Skolen har hatt fokus på IKT og å venne seg til 1:1 på pc, samt 



2 

 

fagfornyelsen. Det er fortsatt en tilvenning til digitale læringsplattformer. Vi har fortsatt gode tall på 
nasjonale prøver fra 8. til 9. trinn, og elevundersøkelsen er positiv på de fleste områdene. 
  
Sak 02/22 Økonomi og behov 
 
Økonomi er alltid en utfordring. Det meste av budsjettet går til lønn. Vi ligger også over 
landsgjennomsnittet på spesialundervisning, og det er en utfordring med mange elever med behov 
og knappe ressurser. Det er også krevende at det er varslet til skolen at budsjettet vil justeres ned, og 
at skoleeier mener at skolens budsjett er for høyt. Kommunen bruker mindre penger enn andre 
sammenlignbare kommuner, og det er derfor utfordrende å få oppfylt alle krav. Det at vi skal være 
digitale er også en utfordring da det ikke er penger til innkjøp av utstyr som går i stykker eller blir for 
gammelt. Det er lærere ved skolen som har så gamle PC `er at de ikke klarer å kjøre programvaren vi 
benytter.  
 
Sak 03/22 Arbeid med det psykososiale miljøet 

-  Gjennomgang av planer for skolen 
 
Handlingsplan og aktivitetsplan. Bruker Visma til å registrere saker nå. 
 

 Status for skoleåret 
9A-saker så langt skoleåret 21/22 – 6 saker. Disse er det skrevet aktivitetsplaner og de er 
evaluert/skal evalueres. Per nå er det en aktiv sak. I flere av sakene er det skolen som har tatt 
initiativet til å starte undersøkelse. 

 Vi har 5 saker hvor det er fattet mistanke om mobbing både fra skolen, foresatte eller meldt 
fra eleven selv. Alle sakene er undersøkt som beskrevet i kap 9A, men hvor det ikke er 
opprette aktivitetsplan. I disse sakene er foresatte kontaktet og informert om en hendelse 
eller mistanke, og de har vært delaktige i undersøkelsesfasen. I disse sakene har vi sammen 
med foresatte besluttet å ikke opprette sak fordi det har blitt sett på som en enkelthendelse 
(og konflikten er løst), eller at situasjonen har endret/bedret seg i løpet av 
undersøkelsesperioden. De ligger fortsatt som saker hos oss hvis det skjer mer, men er ikke 
aktive. 
 

Sak 04/22 Status overflytting av ungdomstrinnet ved HBUS til EUS 
 
Det er laget en tilbygg og funksjonsbeskrivelse som skal danne grunnlaget for anbudskonkurransen. 
Det skal være flere møter nå i juni. Det er tegnet skisser. Alle ved skolen som blir påvirket har fått 
uttale seg og komme med innspill. 
 
Sak 05/22 Eventuelt 

- Endring i ledelsen 
 
Det er to avdelingsledere som har begynt i nye jobber. En ny er ansatt. Vi er i 
tenkeboksen om den siste stillingen. Vi trenger den siste i ledelsen da det ikke er 
bærekraftig med kun tre, men vi skal se på innholdet i stillingen. 
 
- Strategisk plan for EUS 
 
Vi ønsker å lage en plan for de neste tre årene, og være tydelige på 
satsningsområdene. Nå er det litt mange og vi trenger å ramme det vi gjør strammere 
inn. 
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- Orden og oppførselsreglement 
 
Ingen endringer på innhold. Har endret på en del lovhenvisninger og rettet skrivefeil. 

Endringene godkjennes i driftsstyre, og vil være gjeldende fra 1. august 2022. 
 

Orienteringssaker: 

 FAU 
 
Natteravn er oppe og går, og det har vært godt oppmøte de siste gangene. De ser ikke 
mange ungdommer, men det er de samme hver gang. Det er spørsmål om å utvide antall 
kvelder det går natteravn, forebyggende hos politiet ønsker det. Det er et samarbeid på 
trappene knyttet til 0-24 prosjektet i kommunen. 
 
Det er avholdt 8 møter ila skoleåret. Har vært gode møter. 
 
17. mai ble gjennomført med gode tilbakemeldinger. FAU har tatt med seg noen 
forbedringsområder til neste år. 
   

 Elevrådet 
 
De har deltatt i å planlegge FORUT-dag og kompisdag. De har gitt gode tilbakemeldinger til 
rektor i lunsjmøter. De har også gjennomført aktiviteter i elevgruppen ila året. 
 

 Fagforeningene 
 
De tok opp at de trange rammene tærer på motivasjonen. Lærere har et høyt engasjement 
for ungdommenes læring og trivsel, men lite penger gir lite handlingsrom og elevers behov 
blir ikke alltid ivaretatt. 
 

 Politisk representant 
 
Det har vært møter i utdanningskomiteen, mange saker på agendaen. Det er satt av penger 
til skolebøker. Må ha både digitale og analoge læremidler. Samfunnsanalysen er nå klar, og 
det er fire alternativer. Det handler om barneskolene. 
1. Opprettholde dagens struktur 
2. Flytte grensene mellom Frydenlund og Vestad 
3. Legge ned Hanstad 
4. Legge ned Frydenlund. 
 
Saken skal opp først i formannskapet deretter kommunestyret. Den vil bli sendt 
utdanningskomiteen for videre behandling. Fagforeningene ved EUS stilte spørsmål om 
hvorfor Sørskogbygda ikke tatt med, og hvilke vurderinger som er gjort knyttet til skolemiljø 
og kvalitet ved små skoler siden nyere forskning viser en tendens til at større skoler har et 
fortrinn, og at det i fremtiden kan bli vanskelig å rekruttere til de små fagmiljøene. Det ble 
det ikke gitt noe konkret svar på i møtet. 
 

 

Elverum, 22. juni 2022 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær Driftsstyremøte 


